
LEADER Zuid-Limburg

Verslae van de 28" vergaderins van de Lokale esroeo (LAG)

Tijdstip:
Locatie:

woensdag 20 juli 2O22 om 19.30 uur
Maaslandcentrum Elsloo, Burg. Maenenstraat 45 te Elsloo.

7 Opening en mededelingen
Voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.

Bericht van verhindering is ontvangen van Peter Erkens, Emile Henckens, Jo Dohmen, Peter Geenen

en Alice Frijns.

Voorzitter deelt voor de goede orde mee dat er vanavond formeel de beoordeling van het project

Educatieve Voedselbosjes Zuid-Limburg plaatsvindt'

Omdat er echter veel leden afwezig zijn en er daarom niet tot een definitieve beoordeling van het

projectvoorstel kan worden gekomen is besloten de LAG-leden die niet aanwezig zijn te vragen hun

beoordeling schriftelijk te geven.

2. Verslag van de 27'te LAc-vergadering (18 oktober 2021)

Er zijn geen inhoudelijke en geen tekstuele opmerkingen
Verslag is hierbij goedgekeurd.

3.

+

4.

Bespreking, beoordeling en conclusie project: Educatieve Voedselbosies Zuid-Limburg.

Voorzitter nodigt de initiatiefnemers Marieke Wingens van IVN en Anouk Viegen van CNME uit voor

een nadere toelichting om hun ziel van het project met de LAG te delen.

Marieke Wingens en Anouk Viegen lichten aan de hand van een power point presentatie een en

ander toe.

Samengevat:
Educatieve Voedselbosjes Zuid-Limburg: natuurlijk oogsten op je plein.

IVN Natuureducatie, CNME en Stichting De Rollen leggen samen met kinderen, Jong Leren Eten en

vrijwilligers 30 Educatieve Voedselbosjes van 30m2 aan bij scholen en kinderopvanglocaties. Zo

dragen ze bij aan een gezondere en duurzame toekomst voor Zuid-Limburg.

Een educatief Voedselbosje betrekt kinderen bij natuur en gezond voedsel. En dat is hard nodig. Veel

kinderen staan ver af van natuur en voedselproductie. Niet alleen letterlijk, eetbare natuur is maar

beperkt aanwezig, maar vooral ook figuurlijk. Zij willen kinderen leren dat een voedselbos een

natuurvriendelijke vorm van landbouw is, die goed is voor bodemgesteldheid en biodiversiteit.

Voorzitter bedankt de dames voor hun uitgebreide toelichting en geeft de LAG-leden nu de

mogelijkheid om vragen te stellen aan initiatiefnemers.

Jos Brands
Het is een heel sympathiek project, maar in de krant stond dat de Provincie 1" miljoen euro heeft

de voedselbossen te ontwikkelen, zi ullie daarin me
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llse Kortstee geeft aan dat zij aanspreekpunt is voor de voedselbossen binnen Zuid-Limburg. Zij is
met de gedeputeerde in gesprek over voedselbossen, waaronder ook agrarische voedselbossen. De
landbouw staat voor een grote opgaven / transitie. Voedselbossen zijn niet dé oplossing, maar
kunnen hier wel aan bijdragen. ln Limburg is er veel animo voor voedselbossen en er zijn al relatief
veel voedselbossen aangelegd. De gedeputeerde heeft daarom besloten hiervoor geld vrij te maken
Dit budget staat echter los van het project educatieve voedselbosjes.

Voorzitter licht toe dat het binnen dit project 30 voedselbosjes betreft die in diverse gemeentes
ingericht gaan worden. Vraag was hoe we straks al dat geld ophalen bij al die gemeentes, dat gaat
zolang duren dat de provincie Limburg heeft aangegeven voor al die 30 projecten de cofinanciering
voor haar rekening te nemen.

Bertie Bisschops:
Discussie term voedselbosjes of die gerechtvaardigd is. Vanaf hoeveel m2 of are is iets een bos.
Pittige discussies gehad. Wanneer is het een voedselbos. Dit is geen voedselbos het gaat hier over
30m2 per bosje.
Marieke geeft aan dat het helpt in de transitie dat kleine kinderen gaan nadenken over traditionele
boeren en andere manieren van voedsel. Het is veel meer een educatief voedselbosje dan dat het
een voedselbos is. Maar we willen juist kinderen zo jong mogelijk laten zien wat er ook mogelijk is.

Jos Brands
Vraog: Een normaal voedselbos duurt 8 jaar voordat het begint te produceren of dat je er inkomsten
uit haalt. Heeft het project de tijd voordat je er de vruchten van plukt.
Antwoord: Het bosje dat% jaar geleden geplant is daar hangen nu de appels al in de bomen. Ook de
aardbeien, frambozen en amandelen, hangen wel iets langer maar zijn ook plukrijp. Zeker de kruiden
en het klein fruit (dus heel veel bessensoorten) zijn vrij snel te plukken.

Jan Bormans
Vroog: Een belangrijk item om wel of niet de subsidie te krijgen is dat het van onderop moet komen.
l-loe gaan jullie dit invullen. lk zie eigenlijk 2 instanties IVN en CNME en die gaan de zaak regelen en
op papier gezet. En van onderop zie ik helemaal niets. Hoe is de verbinding met de wijk en àe
school?
Antwoord: Op de website hebben we een formulier gezet waarop mensen kunnen aangeven als ze
interesse hebben. En daar komen zo nu en dan vragen op af, maar zolang wij geen cofinanciering
hebben gaan wij niet heel actief scholen werven, dat is een te groot risico.
Een paar jaar geleden hebben we een keer een social media post geplaatst, toen wij in Limburg 5
bosjes konden realiseren, toen hadden wij meteen met een post alveelaanmeldingen. We merken
dat er veel vraag is naar groene schoolpleinen en voedseleducatie, maar dat Limburgers eigenlijk
niet zo goed weten en dan komen ze onder andere bij CNME of andere schoolplein leiders en die
kunnen hun dan verder helpen.
Bottum up zit er bij mij in op het moment dat als de school met een aanvraag komt, dan start er een
proces. Dan begin je contacten/gesprekken te leggen met de direEtie, de leerkrachten, de ouders of
andere natuur georiënteerde organisaties.
Jan Bormans:
Dat zijn allemaal pogingen waar jullie nu mee bezig zijn en in de toekomst te versterken. Maar in de
beoordeling moet vermeld zijn welke activiteiten en contacten er zijn, en met wie en hoe zijn die
vastgelegd en bij jullie zie ik helemaal'niets.
Elian Vanderheijden vult aan dat zij op de locatie in Maastricht is geweest, daar ligt het bosje al.
Alleen hebben jullie dat niet expliciet vermeld, dat zouden jullie moeten aanvullen. Jan is er niet
geweest en heeft het niet gezien.
Jan Bormans geeft aan dat hij andere "voedselbosjes" heeft gezien en dat die er absoluut niet goed
b n
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Wim Fredrix vult aan dat dit een project betreft waarbij IVN de scholen zoveel mogelijk ontzorgt. En

het karakter van het ontzorgen van de scholen is dat je eerst een concept ontwikkeld, dat doe je van

bovenaf. Dadelijk van onderop vanuit de gemeenschap moet dat dus per project vorm krijgen en wat
je hoort is dat er vanuit de scholen, vanuit de gemeenschap en vanuit de lokale IVN afdelingen

mensen zich al rondom zo'n project rangeren. Je kunt nu niet IVN hierop afrekénen want zo'n

project wordt nooit van onderop bedacht, maar dat start van bovenop. ln die zin is dit toch iets

anders dan de projecten die we tot nu toe hebben gehad en die op één locatie gevestigd zijn.

Beheer en onderhoud is wel heel erg belangrijk.

Voorzitter geeft aan dat initiatiefnemers concreet moeten maken welke activiteiten ze doen en wie

er allemaal bij betrokken zijn.

Elian Vanderheijden:
Vraag: lk had het voorrecht om te mogen gaan kijken in Maastricht en het bosje zag er goed uit. Ook

de combinatie en samenwerking met de schoolsprak mij zeer aan. lk denk alleen dat jullie dat in de

aanvraag iets sterker kunnen aanzetten zodat mensen die het bosje niet gezien hebben dit beter

i- il'llil; ook heet positief dat jullie de opmerkingen die we toen daar geplaatst hebben dat jullie

daar iets mee gedaan hebben, dat vind ik ook een compliment waard.

Een kleine opmerking: in 3B worden nogal grove uitspraken gedaan overmatig gebruik van

gifstoffen, wees daar voorzicht mee, dat kun je niet zomaar stellen dat dat het geval is. Haal deze

term eruit.
Daarnaast ben ik blij dat boerderijeducatie erbij betrokken is, jullie noemen dat ook , maar jullie

noemen niet wat nu precies de samenwerking met hen is. Bijvoorbeeld wordt er over IVN en CNME

gemeld, en in bijlage 5C daar wordt het weer niet genoemd. Probeer te concretiseren wat je

daarmee doet. Verder zie ik nu in de presentatie dat de begeleiding van CNME minimaal l jaar is,

daarvan vraag ik mij of dat niet wat langer kan.

Doen jullie ook nog grondmonster voordat jullie iets aanleggen. Ja'

Verder was ik al enthousiast en blijf ik enthousiast over dit project.

Antwoord: Wij zullen de boerderij educatie wat concretiseren'

En op de vraag van u om het project langer dan 1 jaar te begeleiden vinden wij dat er druk op het

project moet staan en lokale partners nodig hebben die het willen doen. En wij denken dat als we

het 2 of 3 jaar begeleiden dan maak je het ze te gemakkelijk. We willen er echt op inzetten dat er

een leerkracht of een buurtvrijwilliger of een lokale partner, iemand die zich geroepen voelt te

waken over die school en wat daar gebeurt en af en toe het bosje introduceert. Als er een vraag van

de school is kunnen jullie ons langer begeleiden dan kunnen we altijd ja zeggen maar om per

definitie langer erin te zetten zijn we huiverig voor.

Wim merkt op dat het formeel gegarandeerd 5 jaar in stand houden.

lnitiatiefnemers doen onderstaande tekstuele aanpassing :

Afspraak: na een jaar stellen wij vast dat als er lokaal voldoende draagvlak is om beheer te hebben

als niet dan denken aan een andere oplossing.

Met name de duurzaamheid na het aanleggen is voor LEADER wel belangrijk.

Opgemerkt wordt dat met name bij de selectie, want je krijgt meer aanmeldingen dan 30, met name

die scholen pakken waarvan je zeker weet dat er gedragenheid/kracht vanuit de gemeenschap

achter zit.
Verder wordt opgemerkt dat de toets na een 1 jaar te lang is. Je zou eigenlijk al bij het begin van het

project moeten kijken. Wij moeten een garantie hebben, het hoeft geen keiharde garantie te zijn,

maar je mag best wel uitspreken dat er een garantie moet zijn voor het draagvlak waardoor het

beheer op langere termijn gegarandeerd is. Een soort contractje met samenwerkingspartners.

Daarbij ook boerderij educatie betrekken.
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Bertie Bisschop:
Kent het project heeft geen vragen.

Wim Fredrix
Vraog: Wat als de bijdrage van de Stichting Elisabeth Strouven niet doorgaat?
Antwoord: Dan moeten we op zoek naar andere financiering. Maar dat is het risico voor lVN.
We hebben € 500,-- gevraagd per voedselbosje. Stel dat ze nee zeggen dan zou ook de eigen
bijdrage van de school van € 1750 naar€ 2250 kunnen gaan.

Jan Bormans
Vroag: Wat doen jullie met de scholen die graag mee willen doen maar het geld niet hebben.
Antwoord: Het belangrijkste is wel of de bereidheid van de school er is om het geld te werven met
ondersteuning van IVN en CNME. En als die bereidheid er al niet is dan is het ook niet slim om wel
dat bosje te planten in relatie tot de vraag van zijn ze werkelijk betrokken/enthousiasme of niet.

VoorzitterbedanktinitiatÍefnemersenWensthunsuccesmethetontzettendmooieproject.
lnitiatiefnemers danken de commissie voor de goede gefaseerde begeleiding, de tips, adviezen en de
zorgvuldigheid waarop het projectplan tot stand is gekomen.
Voorzitter geeft aan dat er nu onvoldoende quorum aanwezig is om tot een definitieve beoordeling
te komen en dat aan de niet aanwezige LAG-leden schriftelijk gevraagd wordt hun beoordeling
schriftelijk te geven. lnitiatiefnemers worden hiervan zo snel mogelíjk op de hoogte gebracht.

Voorzitter vraagt nu formeel aan de aanwezige leden of zij akkoord zijn met de pre beoordeling.
Jan Bormans: Akkoord - voedselbosjes moet wel onderhouden worden.
Jos Brands: Akkoord
Bertie Bisschops: Akkoord
Elian Vanderheijden : Akkoord.

Verder geeft voorzitter 2 formele argumenten die in het verslag opgenomen dienen te worden:
L. Onze eigen normen nieuw bepalen dat de maximale projectomvang de 2 ton mag

overschrijden. Daar is een clausule in de Verordening die GS ons toestaat dit te doen, daar is
een GS besluit over. Dit omdat het gemeente grensoverschrijdend is.

2. Dat LEADER eigenlijk de cofinanciering via de gemeentes moet ophalen maar dat nu
besloten is, en dit is reeds afgestemd, dat de cofinanciering nu in zijn totaliteit door de
Provincie wordt gedaan.

Opmerking secretariaat:
De secretaris heeft na de vergadering namens de voorzitter een mail gestuurd naar de leden die
afwezig waren en hun gevraagd om een schriftelijke reactie. Waarop Jo Dohmen, Alice Frijns en
Emile Henckens positief gereageerd hebben op het project. Daarmee isereen ruimte meerderheid
van de LAG en is de definitieve positieve beoordeling door de LAG vastgesteld. Secretaris heeft dit
ook al aan de initiatiefnemers laten weten. De mail van de secretaris en de antwoorden van de LAG-
leden zullen bij de vergaderstukken c.q. het verslag gevoegd worden. Deze zullen straks richting ÈvO
ook naast het beoordelingsformulier en het verslag aangeleverd worden.

lnitiatiefnemers bedanken de commissie voor hun tijd en verlaten de vergadering.

Op de vraag of er al een communicatieafspraak is gemaakt nadat het besluit is gemaakt merkt de
voorzitter op dat communicatie rondom de voedselbosjes na het schoolreces plaatsvindt.
AFSPRAAK: Alle communicatie over dit project loopt via LEADER, er is door PS namelijk een motie
aangenomen om iets met dit thema te doen en dan is het goed als het communicatief goed
weggezet wordt.
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5. Stand van zaken projecten huidige openstelling.

De stand van zaken van de projecten waarvoor nog een subsidieaanvraag moet worden ingediend

wordt besproken. De aanpak voor de rest van deze LEADER periode is vol te gaan voor de kansrijke

projecten. Er is voor deze periode nog 1,5 miljoen totale projectomvang beschikbaar. De volgende

projecten worden uit dit budget gefinancierd.

Project Watersley
De aanvraag is ingediend. RVO is ermee bezig. Hiermee is de kans van slagên 100o/o.

Totale projectomvang is € 200.000,-

Verder wordt opgemerkt dat er goede publiciteit is geweest rondom de aanvraag en de start van de

werkzaamheden.

Kalkovens
Bij dit proiect lopen Z subàidiesporen die niet los van elkaar kunnen worden gezien. Dat maakt dat het

lastig is een kans van slagen in te schatten. Voor de restauratiesubsidie is vereist dat alle

vergunningen moeten zijn ver.leend vóórdat subsidie aangevraagd kan worden. Deze planning past

niet binnen de LEADER periode die eind dit jaar eindigt.

Wim merkt op dat hij geen contact meer krijgt met initiatiefnemers en de slagingskans hierdoor nul is

voor dit project voor deze periode.

Puur van de Wal op naar de toekomst
Het project heeft een voorlopige beoordeling gehad en is positief beoordeeld. Het heeft een goede

slagingskans. Projectomvang is € 200.000,-. De slagingskans wordt ingeschat op 75o/o.

Boerderijfondsbijdrage heeft aanvraag positief beoordeeld. Wij verwachten dat we in september een

kant en klaar voorstel van hun ontvangen. Er dient wel nog gesprek met gemeentes gevoerd te

worden.

Park de Oirsprong
De initiatiefnemers gaan waarschijnlijk deze LEADER periode niet meer tot een aanvraag komen. De

geschatte projectomvang is € 100.000,-. Secretaris deelt mee dat project niet meer gaat lukken,

Zichtbaar Maas verleden De Bath Urmond
De LAG is positief over dit project. De initiatiefnemers hebben de problemen met de gemgente

opgelost. De concept-begroting is klaar. Aanvraag wordt nu afgemaakt. Henk Schmitz verleent hierbij

ondersteuning. Project gaat waarschijnlijk door en heeft een omvang van € 200.000,-

De eerste boeren en hun opvolgers LBK-cultuur
Het project bestaat uit twee delen: een educatieproject en een masterplan. Het project moet nog een

duidelijke trekker krijgen. Het educatieproject ligt nu klaar en er is inmiddels overeenstemming bereikt

met de schoolkoepel Kindante en de stichting Steam. Gemeente Stein gaat ambtelijk gezien akkoord.

Daarmee wordt de kans van slagen hoog geacht.75o/o voor het educatietraject, 50% voor het

Masterplan. Voor beide trajecten samen wordt een omvang van € 150.000,- ingeschat.

Sarcofaag Simpelveld
De LAG is positief over dit project. Het project heeft ook de steun van de gemeente voor wat betreft

het fysieke gedeelte. Over het educatieve gedeelte is nog wat onzekerheid.

Educatiepakket wordt op € 75.000,- ingeschat met een slagingskans van 50%.

Het stokt nog bij de gemeente. Wim zal dit nog opnemen met gemeente en pas daarna volgt definitief

besluit wel of niet doorgaan met dit project.

Ontwikkeling op de Huls wordt oP € 125.000.- inoeschat met een s s van 50%
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Instandhouding Bocht Scharberg Elsloo
Het is een mooi idee, maar de kans van slagen is klein. De totale projectkosten zouden de maximale
projectkosten van LEADER ver overschrijden. Aansluiting met een ander initiatief in Elsloo blijkt ook
lastig te liggen. Secretaris deelt mee dat project in de huidige opzet waarschijnlijk niet gaat lukken.
en dit zal met de initiatiefnemer in een gesprek bespreken.

Koepelaanvraag Voedsel bossen
Het project gaat waarschijnlijk niet meer lukken in deze LEADER-periode. De aansluiting met
Natuurrijk Limburg voor een breder cursuspakket komt door tijdgebrek niet van de grond. De
voedselbossen die binnen de LEADER gedachte passen zijn lastig te vinden. Met de initiatiefnemers
is afgesproken elkaar op de hoogte te houden alq er zich nog kansen voordoen.
Secretaris deelt mee dat project deze periode niet rneer gaat lukken.

Dorpsgaard Genhout
Het project heeft een voorlopige beoordeling gehad en is positief beoordeeld. Voor de zomer wordt
het project in de gemeenteraad behandeld. Tot zover lijkt het zeer positief
Projectomvang is € 200.000,-. Slagingskans wordt op 7So/o geschat.
Als het doorgaat zou dit in een volgende LAG vergadering definitief beoordeeld kunnen worden.

Hoéswej bij Streekmuseum Grueles
De initiatiefnemers hebben zich teruggetrokken

Met Fruit Erop Uit
Gemeente heel positief. Het project moet echter nog wel concreter worden. Wellicht dat een gesprek
met de gemeente kan helpen om e.e.a. concreter te krijgen. Afspraak is om een gesprek met Gerry
Jacobs te organiseren. Daarnaast moet er ook een nieuw gesprek met de initiatiefnemers komen. Met
Paul Debeij. Vanuit de LAG wordt aangegeven dat er eerder een soortgelijk idee was van Wim
Notermans, dit is destijds gestrand. Projectomvang is nog onbekend. De slagingskans wordt op 20%
ingeschat.

Boomanza
lnitiatiefnemer wil klein beginnen en organisch groeien. Dit is lastig binnen LEADER aanvraag te
vatten, waar vooraf wel een resultaat duidelijk moet zijn. Vanuit de LAG wordt geopperd of een
haalbaarheidsstudie mogelijk is. Daarnaast wordt er aangegeven dat ook de heer Frijns met een
soortgelijk idee bezig is. Afgesproken wordt dat Emile en llse contact opnemen met de initiatiefnemer
om te.kijken of een haalbaarheidsstudie een mogelijkheid biedt.
lnitiatiefnemer wil notenbomen planten gn daarnaast een geografisch systeem wil ontwikkelen waarin
alle bomen ingezet kunnen worden op locatie en kenmerken, zodat mensen die notenkazen maken
daar informatie op kunnen vragen. Kans van slagen wordt klein ingeschat.

Kwallef van Vliek
Het project bestaat uit drie onderdelen: herstel van de oude muren; de bouw van een kas en aanplant
van de oude boomgaard. De Rijksdienst voor Cultureel Erfgoed wil mogelijk middelen beschikbaar
stellen. De gemeente is ook positiever over het project. Afweging moet worden gemaakt welk deel
van de middelen bij LEADER wordt aangevraagd en welk deel via andere subsidiestromen. Het is
een kansrijk project. De slagingskans wordt ingeschat op 100% . Projectomvang € 200.000,.-
Vraag is nu nog wie de aanvraag gaat indienen. Advies van LEADER was dat de eigenaar dit moet
doen. Ze zijn nu wel beter in gesprek met gemeentes, ambtelijk enthousiast. Na aanpassing
projectplan wordt dit besproken met de wethouder en op locatie bekijken.
Ook voor dit project een voorlopige beoordeling inplannen zodat die in een volgende LAG-

definitief kan worden beoordeeld
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Restau ratie Heiligenmuu r Holset
Het project komt nog niet op korte termijn van de grond. Ondanks herhaaldelijk verzoek is niets verder

vernomen van de initiatiefnemers. Secretarist deelt mee dat dit project in deze periode niet meer gaat

lukken.

Heiligdom Houthem St. Gerlach
Voortgang is nog onzeker want het 1e concept moet nog volgen. Dit wordt begin juli verwacht.

Het is een fors project.

Kasteelhoeve HaÉelstein

lnitiatiefnemers hebben aangegeven dat het deze openstellingsperiode niet meer tot een aanvraag

gaat komen

Toelichting nieuwe LEADER periode 2023 '2027
De verwachting is dat er ongeveer 4 miljoen Europees geld beschikbaar komt voor de komende

periode 2023-2027. De verplichte cofinanciering zal minimaal 1 miljoen euro bedragen, dit zal wellicht

meer worden. Er is dus meer budget beschikbaar dan in de huidige periode.

ln lijn met het nieuwe GLB worden ook de doelen van LEADER verbreed naar biodiversiteit, klimaat

etc.

Het advies aan het Provinciaal bestuur is in te zetten op 3 gebieden, waaronder Zuid-Limburg' Naast

Zuid-Limburg wordt er gesproken met de gebieden Weerterland een samenwerkingsverband van de

gemeenten Bergen, Gennep en Mook & Middelaar.

De Provincie gaat een open call doen aan gebieden om een LOS op te stellen. Ten opzichte van de

huidige periode zal een aantal zaken veranderen: de LAG wordt zelfstandiger en krijgt eigen budget

voor eigen organisatie. De rol van de Provincie zal daardoor ook veranderen en meer op afstand

komen.

Voor Zuid-Limburg is de vraag welke gebiedspartijen een nieuwe LOS gaan opstellen. Een deel van

de oorspronkelijke partijen is er niet meer. Daarbijzijn er ook bredere doelen en zal dat ook

weerspiegelen in de nieuwe periode. De nieuwe LEADER periode zalvoor Zuid-Limburg zowel

vernieuwing als continuïteit betekenen.

Hub Meijers is door de Provincie gevraagd als kwartiermaker voor Zuid-Limburg op te treden. Hij gaat

met de,huidige LAG leden op 17 augustus 2022 gesprekken voeren over de vraag of men door wil

gaan of niet. Daarnaast zal hij ook gesprekken voeren met nieuwe partijen, deze staan gepland begin

november 2O22.

Rondvraag en sluiting

Niets meer aan de orde zijnde bedankt de voorzittêr een ieder voor zijn/haar inbreng en sluit de

vergadering. Het volgende LAG-overleg staat gepland op woensdag 9 november 2O22.
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ACTIEPUNTEN

NÍ, lnhoud Wie Wanneer gereed
L. Alsnog invullen Verklaring van

belangen
Degene die dat nog
niet gedaan hebben

Zo spoedig mogelijk

2.
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Naam Sector Aanwezig Afwezig

Hub Meijers (voorzitter) privaat X

Jos Brands privaat X

Alice Frijns-Stassen privaat X

Peter Geenen privaat X

Peter Erkens privaat X

Jan Bormans privaat X

Bertie Bisschops Privaat X

Elian Vanderheijden Privaat X

Emile Henckens Privaat X

Jo Dohmen privaat X

Wim Fredrix (secretaris, niet stemgerechtigd) publiek X

Mirella Lamers (administratie, niet stemgerechtigd) publiek X

llse Kortstee (niet stemgerechtigd) Publiek X

LEADER Zuid-Limburg

Presentielijst 20 iuli 2O22

Vastgesteld, 9 november 2O22,

Hub Meijers

Voorzitter LAG Leader Zuid-Limburg

llse Kortstee

Secretaris LAG Leader Zuid-Limburg
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